

Title (en)
Refrigerated vending cabinet.

Title (de)
Verkaufskühlmöbel.

Title (fr)
Meuble de vente réfrigéré.

Publication
EP 0441358 A2 19910814 (DE)

Application
EP 91101626 A 19910206

Priority
DE 4003911 A 19900209

Abstract (en)
A refrigerated vending cabinet is described which has a shelf structure and a lower merchandise space (3) which projects forwards relative to the shelf structure. The shelf structure consists essentially of display shelves (1, 2). A lighting device (5) is arranged at the front edge of the lower merchandise space (3). According to the invention, a transparent panel (7) is placed in one or more display shelves (1), through which panel light from the lighting device (5) enters the space above the display shelf (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verkaufskühlmöbel beschrieben, das einem Regalaufbau und einem unteren, vor den Regalaufbau vorgezogenen Warenraum (3) besitzt. Der Regalaufbau besteht im wesentlichen aus Auslageböden (1, 2). Am vorderen Rand des unteren Warenraumes (3) ist eine Beleuchtungsvorrichtung (5) angeordnet. Erfindungsgemäß ist in einen oder mehrere Auslageböden (1) eine lichtdurchlässige Scheibe (7) eingelegt, durch welche Licht von der Beleuchtungsvorrichtung (5) in den Raum oberhalb des Auslagebodens (1) fällt. (10). <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 3/04; A47F 11/10

IPC 8 full level
A47F 3/04 (2006.01); **A47F 11/10** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 3/0469 (2013.01); **A47F 11/10** (2013.01)

Cited by
CN112320113A; NL1022656C2; GB2484062A; CN107048877A; GB2482073A; GB2494938A; US9339126B2; US7945090B2

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0441358 A2 19910814; EP 0441358 A3 19911204; EP 0441358 B1 19950111; DE 4003911 A1 19910814; DE 59104179 D1 19950223

DOCDB simple family (application)
EP 91101626 A 19910206; DE 4003911 A 19900209; DE 59104179 T 19910206